
Referat fra mødet i Grundejerforeningen Skellet hos Trine Mortensen, søndag d. 10.9.2023
kl. 12.00 med følgende dagsorden:

1.Godkendelse af regnskab 2022
2.Evaluering af GF23
3.Planlægning af GF24 
4.Fællesgrunden
5.Nye vedtægter 
6.Hjemmesiden
7.Referater
8.Nyhedsbrev til medlemmer
9.Planlægning af kommende møder
10.Evt.

     
Tilstede fra bestyrelsen: Medlem Trine Mortensen og Sekretær Marianne Windfeld-Lund

       Med på Team: Næstformand Axel Jørgensen og kasserer Kimme Fasberg
Fra suppleanterne: Karl Jessing
Forfald: Formand Henrik Hauch og suppleant Peter Thorn
Referent: Marianne Windfeld-Lund

1.Godkendelse af regnskab 2022

Kimme oplyste, at Stig Vogelius havde godkendt regnskabet 2023. Kimmie sender en kopi til den 
anden revisor.
Tilbagebetaling af (til suppleanterne) udberettigede kontingentgodtgørelse kommer således til at 
fremgå af regnskabet for 2023. Kimmie er ansvarlig for denne proces. 

2. Evaluering af GF23

Dette punkt udgår og tages op på et andet bestyrelsesmøde. 

3.Planlægning af GF24 dato og indhold 

Afholdelse af GF 24 bliver den 2. juni kl.10.00. Hundested Kro er solgt og der er uvished om udlej- 
ning af lokaler. Marianne undersøger lokaleforhold. Det er formanden, der er ansvarlig for 
udarbejdelse af dagsorden m.v. til GF. 

4.Fællesgrunden: Er der noget der skal planlægges og hvem er ansvarlig?

Trine oplyste, at der ligger en lille bunke, der skal ryddes og at de invasive arter i midten af grunden 
også bør ryddes. Trine har planlagt en arbejdsdag lørdag d. 16. september og giver tilbagemelding 
til Axel, som sørger for at hele grunden bliver slået (efter frøsætning). Der skal laves eftersyn og 
vedligeholdelse af trappen. Er der nogen blandt medlemmerne med den fornødne faglige baggrund,
som vil påtage sig denne opgave, kan henvendelse rettes til Axel eller Trine. 

5.Nye vedtægter: Hvem er ansvarlig/deadline for udsendelse til bestyrelsen?

Axel tager kontakt til Henrik om dette forud for næste møde. 

6.Hjemmesiden: Kimme har adgang og har givet Trine adgang. 

7.Referater

Bestyrelsen besluttede, at referaterne i fremtiden er et beslutningsreferatrt, naturligvis med 
hensyntagen til forståelse af de diskuterede emner. 



8.Nyhedsbrev til medlemmer: Hvordan får vi sendt et sådan ud?

Det er Henrik, der bestyrer hjemmeside, vedligeholder medlemsregister og sender nyhedsbreve 
m.v. til foreningens medlemmer. Meddelelser om f.eks. arbejdsdage udsendes ved henvendelse
til Henrik. Trine tilbyder evt. at påtage sig udsendelse af nyhedsbrev og vedligeholdelse af med-
lemsregisteret. Tages op til drøftelse på næste bestyrelsesmøde. 

9.Planlægning af kommende møde

Vi fastholder planlagte bestyrelsesmøder. Næste møde er aftalt til søndag d. 26. november. Tid og 
sted fastlægges senere. 

10. Eventuelt 

Der var intet til punktet eventuelt. 


